
П
риближавајући се крају године, држава и министар-
ства сумирају постигнуте резултате на основу којих
пројектују планове за будућност. Подносећи извешта-
је председнику Републике Србије Александру Вучићу,
министар одбране Александар Вулин и начелник Ге-
нералштаба Војске Србије генерал Љубиша Диковић

покренули су нека од најважнијих питања за припаднике Министар-
ства одбране и Војске Србије, која већ годинама чекају на решавање.
Бољи материјални положај, квалитетнија опремљеност јединица и ма-
совна станоградња за припаднике система одбране биће у наредном
периоду један од тежишних задатака државе.

ВОЈСКА ЋЕ СИЈАТИ 
НОВИМ СЈАЈЕМ

У последњих петнаест дана 
за припаднике сектора 

безбедности стигле су две 
добре вести. Запослени 
у Војсци, Полицији и у 

Безбедносно-информативној
агенцији до краја године 
добиће бонус у износу од

10.000 динара, а наредних 
година многи „чувари државе”

могли би коначно трајно да
реше стамбено питање. 

Те мере, с најављеним 
повећањем плата у износу 
од 10 одсто, потврђују да

Србија брине о својим 
снагама безбедности. 

БОЉИ СТАНДАРД ЗА ПРИПАДНИКЕ СИСТЕМА ОДБРАНЕ
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Решавање стамбених проблема
Средином децембра одржан је први састанак владине

Комисије за припрему Предлога програма изградње стано-
ва за припаднике снага безбедности, којим је председава-
ла председница Владе Ана Брнабић. На састанку, ком су
присуствовали председник Вучић и ресорни министри, би-
ло је речи о начину финансирања, решавању имовинско-
правних проблема и одређивању одговарајућих локација за
изградњу станова за потребе припад-
ника сектора безбедности. 

Том приликом председник је ис-
такао да су сада, након мера фискалне
консолидације, створени услови за
улазак у велики пројекат државне ста-
ноградње.

– Наша идеја јесте да у неколи-
ко ствари поправимо животни стан-
дард грађанима Србије, пре свега вој-
ницима, полицајцима, припадницима
БИА, чуварима затвора, људима који
раде тежак посао за нашу државу, по-
сао због којег сви можемо и сви има-
мо право да се осећамо безбедно – ре-
као је председник Вучић, додајући да
само Полиција има око 20.000 људи
који немају решено стамбено питање,
Војска око 14.000, а БИА 1.500 при-
падника у том статусу.

Према постојећој идеји станови
би требали да се граде у Београду, Новом Саду, Нишу, Кра-
гујевцу, Краљеву и Врању. На тај начин припадници секто-
ра безбедности, за стан од 60 метара квадратних, по про-
сечној цени квадрата од 500 евра, уз кредит на 30 година,
месечно би плаћали око 126 евра.

Уколико све буде текло планираном динамиком,
председник је истакао да би већ на пролеће могла да почне
градња енергетски ефикасних станова за припаднике сна-
га безбедности.

Председница Владе најавила је да би до 15. јануара
требало да се организује и други састанак Комисије, на ко-
ме ће се дефинисати модели за четири основна елемента
– начин финансирања, решавање имовинско-правних про-
блема, одређивање локација за изградњу станова, те про-
писи и начин остваривања права за расподелу станова и
услове куповине.

Веће плате
Примајући почетком месеца извештаје о стању у Вој-

сци Србије од министра одбране и начелника Генералшта-
ба, председник Републике информисан је и о плановима о
опремању и наоружавању Војске, њеној попуни и развоју.

– Констатовали смо да је наша војска спремна да из-
врши своје задатке, али да мора да буде неупоредиво опре-
мљенија и снажнија, јер ако желите да чувате војну неу-
тралност онда морате да се ослоните на сопствене снаге и

сви припадници снага безбедности добиће бонус од
10.000 динара.

– Из године у годину повећаваћемо примања припад-
ницима наше армије, а од њих ћемо тражити озбиљност, од-
говорност, добру тактичку и техничку обученост, као и већу
физичку оспособљеност – истакао је председник Вучић, на-
помињући да ће држава за то издвајати све више новца. 

До краја године, додао је он, требало би да буде при-
мљено још око 300 војника, истичући да је за 2017. плани-
ран пријем око 1.700 професионалаца. 

Говорећи о обезбеђивању бољих услова за рад и ква-
литетнијој опремљености наших јединица, председник је
истакао да ћемо технолошко заостајање превазилазити на
два начина – убрзаним развојем наше наменске индустрије
и куповином. 

– У овој години обезбедили смо нових шет „мигова
29”, а после 30 година купили смо и два Ми-17. Планирамо
да набавимо још шест транспортно-борбених хеликопте-
ра. Наша војска сијаће новим сјајем модерности, успеха и
оспособљености, и у сваком тренутку биће довољно сна-
жна да сачува мир, обезбеди стабилност и безбедност свих
грађана – поручио је председник Републике Србије Алек-
сандар Вучић. ƒ

Мирјана КРСТОВИЋ
Биљана МИЉИЋ

Снимили Јово МАМУЛА,
Даримир БАНДА и Горан СТАНКОВИЋ
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да будете уверени да ћете своју земљу моћи да заштитите
– рекао је председник Вучић, истакавши да је један од про-
блема и низак стандард професионалних припадника Вој-
ске Србије.

Према његовим речима, повећање плата од 10 одсто
није довољно, али је свакако боље него раније. Влада ће,
напомиње он, и у будућности чинити напоре да се матери-
јално стање припадника Министарства одбране и Војске
Србије побољша. Управо зато, навео је, до краја године




